
OBČINA DOL PRI LJUBLJANI 

ODBOR ZA DRUZBENE ZADEVE IN 

TURIZEM 

Dol pri Ljubljani 18, 1262 Dol pri Ljubljani 

Telefon: 01/5303 240 

Stevilka: 032-0012/2023-14 
Datum: 06.03.2024 

ZAPISNIK 3. REDNE SEJE ODBORA ZA DRUZBENE DEJAVNOSTI IN TURIZEM 

Z DNE 06.03.2024 

PRISOTNI: Drago Sredenšek (predsednik), Jože Klemenčič, Dijana Štraus Svetlik, Gregor 

Pirc 

ODSOTNI: Anita Mirjanič 

Od 5 (pet) članov odbora so bili na začetku seje dne 06.03.2024 prisotni 3 (trije) člani. Ugotovi 

se sklepčnost. 

Ostali prisotni: mag. Rok Prevc — direktor občinske uprave, Ana Biser — občinska uprava, 

Anja Grosar — občinska uprava, Špela Urisk - Zavod Taurus OA, Maja Tratar — Zavod Taurus 

OA. 

Seja se je pričela ob 16:30 uri, v sejni sobi nekdanje občine, Dol pri Ljubljani 4, Dol pri 

Ljubljani. Sejo je vodil predsednik odbora za družbene zadeve in turizem Drago Sredenšek. 

Med prvo točko na dnevnem redu se pridruži tudi član Gregor Pirc. 

DNEVNI RED: 

1.)  Potrditev cene pomoči na domu 
2.) Pravilnik o sofinanciranju humanitarnih programov v Občini Dol pri Ljubljani 

3.) Pravilnik o sofinanciranju kulturne dejavnosti 
4.) Rebalans odloka o proračunu za leto 2024 — skrajšani postopek 

5.) Sprememba načrta ravnanja s stvarnim premoženjem 

6.) Pobude in vprašanja članov odbora. 
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> AD i: POTRDITEV DNEVNEGA REDA 3. REDNE SEJE 

Razprava: 

Razprave ni bilo. 

AD i SKLEP: 

Odbor za družbene dejavnosti in turizem potrdi se predlagani dnevni red 3. redne seje. 

Sklep JE BIL SPREJET s 3 (tremi) glasovi ZA (Drago Sredenšek (predsednik), Jože 

Klemenčič, Dijana Štraus Svetlik). 

Pri glasovanju so bili prisotni 3 (trije) člani. 

> AD 1 Potrditev cene pomoči na domu. 

Direktor občinske uprave — mag. Rok Prevc kratko predstavi ozadje novih cen pomoči na domu 
in nato preda besedo predstavnicam Zavoda Taurus. Predstavnici predstavita zakaj predlagajo 
dvig cen pomoči na domu. 

Razprava: 

Članico odbora Dijano Štraus Svetlik zanima zakaj so znotraj bilance Zavoda Taurus OA zajete 

tudi reklame in promocije. Predstavnici zavoda odgovorita, da je bilo to navodilo s strani 

Ministrstva, da so lahko pridobili dovoljenje za izvajanje dejavnosti morajo to dejavnost tudi 

tržiti. Odgovor na to so tako promocijski letaki. Drago Sredenšek predlaga, da bi se tudi v 

Pletenicah objavil članek o zavodu in pravicah, ki jih imajo pacienti. Člani odbora predlagajo, 

da bi se članek v Pletenicah pojavil enkrat na tri ali štiri mesece, da se občane spomni na zavod. 

AD 1/1 SKLEP: 

Odbor za družbene zadeve in turizem je obravnaval cene pomoči na domu odbor 
ugotavlja, da so cene primerne za obravnavo in sprejem na občinskem svetu.. 

Sklep JE BIL SPREJET s 4 (štirimi) glasovi ZA (Drago Sredenšek (predsednik), Jože 

Klemenčič, Gregor Pirc, Dijana Štraus Svetlik). 

Pri glasovanju so bili prisotni 4 (štirje) člani. 

> AD 2 Rebalans odloka o proračunu za leto 2024 — skrajšani postopek 
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Direktor občinske uprave mag. Rok Prevc predstavi spremembe med veljavnim proračunom 

in prvim rebalansom. 

Razprava: 

Člani odbora predlagajo, da se dodatno razišče možnost glede podaljšanja proge LPP do bivšega 

OMV-ja, ta opcija bi bila bolj smiselna, poleg tega bi zajeli večje število prebivalcev, ki bi 

lahko to vrsto javnega prometa uporabljali. Člani odbora predlagajo tudi, da se k KD Dolsko in 

opremi v njem pristopi bolj celostno, saj težava KD-ja ni le v avdiovizualni opremi, kot primer 

je na podstrešju objekta poškodovana hidro in toplotna izolacija. Raziščejo naj se celostne in 

bolj trajne rešitve. Pridobi naj se mnenje več strokovnjakov. Člani odbora predlagajo tudi, da 

se razmisli o dvigu stroškov namenjenih za participativni proračun. Poleg tega bi bila dobra 

tudi nadgradnja smernic ali pravilnika glede participativnega proračuna, da bi bile stvari pri 

oddaji predlogov bolj jasne. 

AD 2/1 SKLEP: 

Odbor za družbene zadeve in turizem je obravnaval Rebalans odloka o proračunu za leto 

2024 — skrajšani postopek, da je rebalans primeren za obravnavo in sprejem na 

občinskem svetu s podanimi predlogi. 

Sklep JE BIL SPREJET s 4 (štirimi) glasovi ZA (Drago Sredenšek (predsednik), Jože 

Klemenčič, Gregor Pirc, Dijana Štraus Svetlik). 

Pri glasovanju so bili prisotni 4 (štirje) člani. 

> AD3 Sprememba načrta ravnanja s stvarnim premoženjem 

Direktor občinske uprave mag. Rok Prevc predstavi spremembe načrta ravnanja s stvarnim 

premoženjem. 

Razprava: 

Razprave ni bilo. 

AD 3/1 SKLEP: 

Odbor za družbene zadeve in turizem je obravnaval Sprememba načrta ravnanja s 

stvarnim premoženjem, da je načrt primeren za obravnavo in sprejem na občinskem 

svetu. 

Sklep JE BIL SPREJET s 4 (štirimi) glasovi ZA (Drago Sredenšek (predsednik), Jože 

Klemenčič, Gregor Pirc, Dijana Štraus Svetlik). 

Pri glasovanju so bili prisotni 4 (štirje) člani. 
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> AD 4 Pravilnik o sofinanciranju humanitarnih programov v Občini Dol pri 
Ljubljani 

Direktor občinske uprave mag. Rok Prevc in Ana Biser kratko predstavita pravilnik. 

Razprava: 

Člani odbora predlagajo, da se upoštevajo predlogi, ki jih je pred sejo poslal Jože, doda se v 

besedilo Delovanje društev v javnem interesu "in humanitarne organizacije", kjer je to potrebno. 

Ter da se pri organizaciji družabnih srečanj za starejše pri udeleženih več kot 10 članov 

upošteva 30 točk, pri udeleženih več kot 20 članov pa 40 točk. 

AD 4/1 SKLEP: 

Odbor za družbene zadeve in turizem je obravnaval Pravilnik o sofinanciranju 

humanitarnih programov v Občini Dol pri Ljubljani, odbor ugotavlja, da je Pravilnik 

primeren za obravnavo in sprejem na občinskem svetu s predlogi. 

Sklep JE BIL SPREJET s 4 (štirimi) glasovi ZA (Drago Sredenšek (predsednik), Jože 

Klemenčič, Gregor Pirc, Dijana Štraus Svetlik). 

Pri glasovanju so bili prisotni 4 (štirje) člani. 

> AD 5 Pravilnik o sofinanciranju kulturne dejavnosti 

Direktor občinske uprave mag. Rok Prevc in Ana Biser kratko predstavita pravilnik. 

Razprava: 

Razprave ni bilo. 

AD 5/1 SKLEP: 

Odbor za družbene zadeve in turizem je obravnaval Pravilnik o sofinanciranju kulturne 

dejavnosti, odbor ugotavlja, da je Pravilnik primeren za obravnavo in sprejem na 

občinskem svetu. 

Sklep JE BIL SPREJET s 4 (štirimi) glasovi ZA (Drago Sredenšek (predsednik), Jože 

Klemenčič, Gregor Pirc, Dijana Štraus Svetlik). 
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Pri glasovanju so bili prisotni 4 (štirje) člani. 

> AD 6 RAZNO 

Razprava: 

Člani odbora ugotavljajo, da bo potrebno uskladiti tudi Pravilnik glede cen oddajanja KD 

Dolsko. 

Seja končana ob 17.45. 

Pyipravil/a: 
T SO Drago $redenšek, predsednik 

Stran 5 od 5


